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njih izbrali zmagovalca. Avtor izbranega logotipa je 
Omar Alhady iz Ljubljane. Ob tej priložnosti mu še 
enkrat iskreno čestitamo za čudovito idejo! Logotip 
bomo že kmalu začeli uporabljati na naših brošurah 
in spletni strani. 

1 : Delo mladih 
ornitologov v 
skupini vodijo 
mentorji , 
foto: arhiv DOPPS 

2: Pogosto se n a m 
pridružijo tudi naj-
mlajš i člani, 
foto: Tanja Šumrada 

3: Na izletih vneto 
opazujemo ptice, 
ve l iko časa pa osta-
ne tudi za pogovor, 
foto: Eva Vukel ič 

4: Na opazovanje 
ptic se podamo v 
ornitološko zanimi-
v a območja. Letos 
smo prvič obiskali 
tudi Jovse. 
foto: Hrvoje Oršanič 

5: Letos smo izvedli 
popis postovk v 
Ljubljani, pri kate-
rem so sodelovali 
člani mladinske in 
l jubljanske sekcije, 
foto: Iva Gruden 

Leto se izteka in prav je, da napišemo in objavimo 
kratko poročilo o delu mladinske sekcije. Če je bila 
v prejšnjih letih sekcija bolj v ustanovnih povojih in 
se le počasi iskala, se zdi, da smo letos že nekako vrgli 
sidro. Za nami je že kar lepo število akcij, s katerimi se 
lahko pohvalimo. V sledečem članku sta torej kratek 
opis in pregled, kaj smo v letu 2007 počeli. 

Potikali smo se po terenu... 
V Sloveniji gotovo nikoli ne bo zmanjkalo zanimivih 
krajev, kjer najdemo in lahko opazujemo raznovrstni 
ptičji živelj. Pogosto se zgodi, da za njihov obisk prej 
zmanjka časa kot pa idej. Leto ima žal, kakor ugotav-
ljamo vsakokrat znova, preprosto premalo prostih 
vikendov. Pa vendar pa smo tudi letos našli čas za 
pohajkovanje po terenu in obiskali: Zbiljsko jezero 
(3. 2. 2007), Škocjanski zatok (21. 4. 2007), Jovse (26. 
5. 2007), Ormoško jezero, Ptujsko jezero in Medved-
ce (14. 10. 2007), Park Tivoli (5. n . 2007) in Zbiljsko 
jezero (24. n . 2007). 

... in popisovali postovke v Ljubljani 
Popis postovk v Ljubljani smo izvedli prvič, potekal 
pa je letošnjo pomlad. Da nam je uspelo pregledati 
precejšnji del Ljubljane znotraj obvoznice, pa se lah-
ko zahvalimo kar 19 popisovalcem, članom ljubljan-
ske in mladinske sekcije. Rezultat našega dela je med 
drugim ugotovitev, da je gnezditvena gostota postovk 
v Ljubljani močno nad siceršnjim povprečjem v več-
ini drugih evropskih mest! 

Organizirali smo natečaj za izbor logotipa mladin-
ske sekcije. Nanj smo prejeli 23 predlogov in izmed 

Delo na brošuri »Na izlet z javnimi prevoznimi 
sredstvi in k o l e s o m « prav tako ni zastalo. Doslej 
smo zbrali že vse opise izletov, sedaj pa zbiramo še 
fotografski material iz opisanih krajev in pripravlja-
mo zemljevide. Brošura bo tako, če bo le šlo vse po 
načrtih, izdana do konca letošnjega leta. Za osvežitev 
spomina naj povem, da gre za zbirko idej in opisov, 
kam se lahko odpravite, če nimate lastnega prevoza, 
ali ste se vožnje s svojim jeklenim konjičkom naveli-
čali, želite biti naravi prijazni ali pa preprosto uživate 
v vožnji z vlakom, avtobusom ali kolesom. 

Izdali smo tudi informativno zloženko » M l a d i n s k a 
sekcija DOPPS«, v kateri smo na kratko predstavili 
delo mladih ornitologov in društva ter vse mlade čla-
nice in člane povabili, da se nam pridružijo. Zloženko 
lahko dobite v pisarni društva ali na kateri izmed ak-
cij mladinske sekcije. 

Decembra nas čaka še akcija izdelovanja gnezdilnic 
za ptice (12. 12 . 2007), ki jo bosta organizirala Ivan 
Kogovšek in Vojko Havliček. Nekaj izmed izdelanih 
gnezdilnic bomo podarili zainteresiranim šolam in 
vrtcem, skupaj z informativno zloženko o tem, kako 
za svojo gnezdilnico skrbimo in kaj lahko opazimo v 
ali ob njej. 

In kako naprej? 
Zagotovo dela in idej sekcije ne bi bilo brez naših za-
gretih članov. Predvsem njim gredo zasluge, da sekci-
ja živi in se razvija. Vsem se zahvaljujemo za aktivno 
delo v sekciji in vas hkrati vabimo, da se nam pridru-
žite tudi v letu 2008. Že v tej številki Sveta ptic lahko 
najdete nekaj izletov, ki jih bomo organizirali v priha-
jajočem letu. Na vse ste vabljeni tako mladi kot tudi 

50 Svet ptic 



starejši. Če bo zanimanje, bomo tudi ponovili popis 
postovk v Ljubljani. Naj omenim samo še novo akcijo 
- tako imenovani Raziskovalni vikend - ki jo bomo 
prvič uresničili predvidoma aprila ali maja v nasled-
njem letu. Gre za nekakšno nadgradnjo izletov, ki bo 
potekala čez celoten vikend. Delo bomo opravljali po 
principu tabora, kar pomeni, da bo potekalo v skupi-
nah z mentorji. Več o tem pa kdaj drugič. 

Za zaključek bi se radi zahvalili vsem mentoricam in 
mentorjem ter seveda vsem članom društva. S svojim 
zgledom, marljivim delom in vsestransko pomoč-
jo nam vedno pomagate, nas učite in vodite na naši 
poti. 

Vsem želimo srečno in ptic polno novo leto! • 

- Postanite član DOPPS, pridružite se nam! 
Želite prispevati k ohranjanju našega naravnega 
bogastva in k povečanju družbene veljave varstva ptic in 
narave? Morda želite aktivno sodelovati v ornitoloških 
in naravovarstvenih projektih? Ali pa si želite le prijetne 
družbe z drugimi ljubitelji ptic in narave? 
Vse to vam prinaša članstvo v Društvu za opazovanje in 
proučevanje ptic Slovenije. 
Poleg že omenjenih možnosti se boste lahko brezplačno 
udeleževali številnih izobraževalnih izletov in predavanj 
širom Slovenije ter prejemali revijo Svet ptic, prvo 
slovensko poljudno revijo o pticah. Mogoče vas zanima 
strokovno delo in se boste odločili še za Acrocephalus. 
Naše poslanstvo je varovanje ptic in njihovih habitatov. 
Tega uresničujemo s skupnimi močmi, zato je prav 
vsak posameznik pomemben člen verige, v kateri lahko 
pripomore k varstvu narave. 
Svojo namero o včlanitvi sporočite na naš naslov: DOPPS, 
p . p . 2 9 9 0 , 1 0 0 1 L j u b l j a n a , e - p o š t a : d o p p s ( a ) d o p p s -

d r u s t v o . s i al i n a s p o k l i č i t e n a 0 1 4 2 6 5 8 7 5 . P o s l a l i v a m 

bomo pristopni paket. Postali boste del organizacije, ki 
deluje v javnem interesu varstva narave in je partner 
svetovne zveze za varstvo ptic BirdLife International. 
S tem boste storili uslugo pticam, naravi in nenazadnje 
tudi ljudem. 
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